
ZÁPIS 

ze zasedání Školské rady ZŠ a MŠ Oty Pavla Buštěhrad 

Tyršova 77, Buštěhrad 

Datum konání: 08.11.2023 

Přítomni:  

Za ZŠ a MŠ Buštěhrad: Václav Barták (vedení školy), Sylva Vinklová (vedení školy), Blanka Endrlová, Blanka 

Nožičková, Renata Šťovíčková 

Za Město Buštěhrad: Magda Kindlová, Daniela Swart 

Za rodiče: Helena Doležalová, Petra Chocholáčková, Monika Šádová 

Pan Jan Mrkvička (Město Buštěhrad) se omluvil. 

Program: 

1. Přivítání nových členů ŠR (Helena Doležalová a Monika Šádová) a zvolení nového předsedy ŠR. 

2. Projednání připomínek k Výroční zprávě za školní rok 2022/2023 

3. Schválení Výroční zprávy za školní rok 2022/2023 

4. Informace o novinkách a aktuální problematice ZŠ a MŠ 

5. Plány MŠ a ZŠ v příštím období 

6. Závěr 

Průběh: 

1. Novou předsedkyní byla všemi přítomnými zvolena Petra Chocholáčková. 

 

2. Připomínky k Výroční zprávě za školní rok 2022/2023 

- bez zásadních připomínek – proběhnou jen opravy v textu 

 

3. Výroční zpráva za školní rok 2022/2023 byla schválena všemi přítomnými členy ŠR v počtu 8 hlasujících 

z celkových 9 (1 člen nepřítomen) 

 

4. Co je nového a dotazy členů ŠR k chodu ZŠ a MŠ 

- Pravidelné plavecké kurzy budu nahrazeny jednorázovou ŠVP, se kterou má ZŠ již velmi pozitivní 

zkušenosti 

- Adaptační kurzy se mohou nově pořádat i pro 2. třídy. Pro 1. třídy budou novinkou vícedenní výlety. 

- ZŠ aktuálně řeší přijetí nové psycholožky, popř. speciálního pedagoga. 

- Prioritou je prevence šikany. Aktuálně škola disponuje 2 preventistkami. 

- Na 2. stupni došlo k doplnění kvalifikovaných vyučujících českého jazyka. 

- Od příštího školního roku dojde v prvních třídách ke změně výuky typu písma – vázané písmo nahradí 

COMENIA SCRIPT. 

- Na 2. stupni je možné si zvolit nové volitelné předměty - čtenářský klub, španělský jazyk nebo 

konstruktivní matematika. 

- V minulém školní roce došlo k odhlučnění jídelny. 

 

5. Co se chystá v příštím období 

- V blízké době se bude dovybavovat jurta MŠ na školní zahradě.  

- Stálým problémem je stav toalet na staré budově ZŠ. 

- ZŠ plánuje výsadbu nových stromů a keřů na školní zahradě. 



- Na nové budově je potřeba pořešit opatření proti vysokým teplotám v některých učebnách.  

- Dalším problémem je i akustika učeben nové budovy. 

- Aplikace úsporných žárovek 

 

6. Vedení školy děkuje Městu Buštěhrad za podporu škole a je vděčné za skvělou spolupráci. 

 

Zapsala: Petra Chocholáčková 


